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Protokół nr 14/2019                                                                                                                             

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 19 listopada 2019 r. 

 

          Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbyło się w sali 312 im. Karola 

Musioła w opolskim Ratuszu i trwało od godz. 1500 do godz. 1535.   

Posiedzeniu  przewodniczyła radna Jolanta Kawecka - przewodnicząca Komisji.        

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 3 członków Komisji 

(radni: Jolanta Kawecka, Edward Odelga, Przemysław Pytlik).  W trakcie realizacji porządku 

obrad na posiedzenie Komisji doszli radni: Michał Nowak, Alicja Wiśniewska i Waldemar 

Matuszek. 

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób na posiedzeniu załącza się do 

protokołu.     

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 13/2019 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w dniu 15 października 2019 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Opola (druk nr 438). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Opola na 2020 

rok (druk nr 439). 

4. Rozpatrzenie zasadności skargi nr OR-I.1510.27.2019 na Prezydenta Miasta Opola. 

5. Rozpatrzenie zasadności skargi nr OR-I.1510.28.2019 na działalność dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Rodzinie w Opolu. 

6. Sprawy różne. 

- propozycje tematów do ramowego planu sesji na 2020 rok. 

 

Do punktu 1. porządku obrad:  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji bez uwag przyjęła protokół nr 13/2019  

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 15 października 2019 r. w obecności  

3 radnych. Za przyjęciem protokołu głosowali radni: Jolanta Kawecka, Edward Odelga  

i Przemysław Pytlik. 

 

Do punktu 2. porządku obrad:  

Przewodnicząca Komisji zaproponowała, aby projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Opola na druku nr 438 oraz projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu miasta Opola na 2020 rok  na druku nr 439 procedować bez 

wprowadzania, ale z pytaniami i dyskusją. Komisja pozostała zgodna. 
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Pytań nie zadano. 

Dyskusji nie podjęto. 

Opinia 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola 

z dnia 19 listopada 2019 r. 

 

 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Opola (druk nr 438). 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie ww. 

projektu uchwały bez poprawek. 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu 3 głosami za (radni: Jolanta Kawecka, Edward Odelga, 

Przemysław Pytlik). 

Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Do punktu 3.  porządku obrad:  

W związku ze zgłoszoną w p. 2 propozycją przewodniczącej Komisji projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu miasta Opola na 2020 rok na druku nr 439 nie był omawiany. 

Pytań nie zadano. 

Dyskusji nie podjęto. 

 

Opinia 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola 

z dnia 19 listopada 2019 r. 

 

 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Opola na 2020 rok (druk  

nr 439). 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie ww. 

projektu uchwały bez poprawek. 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu 5 głosami za (radni: Jolanta Kawecka, Waldemar 

Matuszek, Edward Odelga, Przemysław Pytlik, Alicja Wiśniewska), przy braku głosów 

przeciwnych i przy 1 wstrzymującym się (radny Michał Nowak). 
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Przewodnicząca Komisji zarządziła przerwę na czas opuszczenia sali obrad przez 

gości nie będących stronami rozpatrywanych skarg, realizowanych w dalszym porządku 

posiedzenia. 

 

Do punktu 4.  porządku obrad:  

Radny Edward Odelga przedstawił wyniki badania zasadności skargi  

nr OR-I.1510.27.2019 na Prezydenta Miasta Opola w sprawie rejestracji zakupionego 

samochodu przekazaną przez Dyrektora Izby Administracji Skarbowej w Opolu celem 

rozpatrzenia według właściwości. 

Pytania zadali radni: Michał Nowak, Alicja Wiśniewska oraz Waldemar Matuszek. 

Odpowiedzi na zadane pytania udzielił radny Edward Odelga. 

 

W dyskusji głos zabrali radni: Alicja Wiśniewska, Jolanta Kawecka i Edward Odelga, 

a także Grzegorz Marcjasz – Sekretarz Miasta Opola, Jolanta Kukułka – kierownik Referatu 

Komunikacji – praw jazdy w Wydziale Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Opola. 

 

 Stanowisko radnego uznającego skargę za nieuzasadnioną zostało poddane pod 

głosowanie. 

Komisja przyjęła stanowisko radnego w jawnym głosowaniu jednogłośnie 6 głosami 

za (radni: Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Michał Nowak, Edward Odelga, 

Przemysław Pytlik i Alicja Wiśniewska). 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

 

Do punktu 5. Porządku obrad: 

Radny Przemysław Pytlik przedstawił wyniki badania zasadności skargi  

nr OR-I.1510.28.2019 na działalność dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie  

w Opolu dotyczącej zlekceważenia przez Miejski Ośrodek Pomocy Rodzinie w Opolu 

rozprawy sądowej w Sądzie Rejonowym w Opolu III Wydział Rodzinny i Nieletnich, na 

której to rozprawie, Sąd miał rozpatrzyć wniosek złożony przez Miejski Ośrodek Pomocy 

Rodzinie w Opolu o umieszczenie mieszkanki Opola w domu pomocy społecznej bez jej 

zgody oraz  wniosek o zabezpieczenie powództwa  na czas trwania postępowania poprzez 

umieszczenie mieszkanki miasta Opola w domu pomocy społecznej. Skarga została 

przekazana przez Prezydenta Miasta Opola celem rozpatrzenia według właściwości. 

 

Pytania zadali radni: Jolanta Kawecka, Alicja Wiśniewska i Waldemar Matuszek, 

odpowiedzi udzielili: radny Przemysław Pytlik oraz Zdzisław Markiewicz – dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Opolu. 
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Stanowisko radnego uznającego skargę za nieuzasadnioną zostało poddane pod 

głosowanie. 

 

Komisja przyjęła stanowisko radnego w jawnym głosowaniu jednogłośnie 6 głosami 

za (radni: Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Michał Nowak, Edward Odelga, 

Przemysław Pytlik i Alicja Wiśniewska). 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

Do punktu 5. porządku obrad: 

 

W punkcie Sprawy różne Komisji przewodnicząca Komisji poinformowała  

o możliwości zgłaszania propozycji tematów do ramowego planu sesji na 2020 rok. Nikt  

z radnych nie zgłosił tematu do ramowego planu sesji. 

 

Porządek obrad został wyczerpany, przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie.    

      

         

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

             Radna Jolanta Kawecka 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Joanna Panas 

Joanna Panas 


